
 

 

Bij het bestuurlijk overleg in juni 2019 hebben wij jullie laten weten dat wij werken aan een protocol voor het 

uitvoeren van het cameratoezicht. Inmiddels is het protocol gereed en leggen wij dit graag ter advisering aan 

jullie voor. Wij willen jullie dan ook hierbij vragen binnen 6 weken na het bestuurlijk overleg, dus uiterlijk op 28 

november 2019 advies uit te brengen ten aanzien van het protocol cameratoezicht. Vragen kunnen uiteraard 

tijdens het bestuurlijk overleg al worden gesteld. 

 

De vraag is vervolgens wat nieuw beleid betekent voor de huidige camera’s die aanwezig zijn in de complexen. 

Aan de hand van het protocol moet worden vastgesteld of de camera’s in de complexen gewenst en noodzakelijk 

zijn. Als dit niet het geval is wordt de camera verwijderd. Indien de camera wel gewenst is zal de uitvoering van 

dit toezicht moeten worden uitgevoerd op grond van het protocol. Daartoe dienen dan de nodige technische 

aanpassingen worden gemaakt. Op dit moment worden er aan de hand van die inventarisaties offertes 

opgevraagd.  
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